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Ing. Biž: 

Chcem sa spýtať, tak ako pred štyrmi rokmi, teraz sa pýtam na bývalý Dom služieb, pretože 

občanov to trápi, ako ten objekt chátra. Či mesto nemá informácie ako chce majiteľ tohto 

objektu s tým naložiť, pretože to bol mestský objekt, už to nie je. Či nemáme informácie po 

štyroch rokoch ako ďalej, lebo je to memento.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka Domu služieb, situáciu poznáte aj z minulosti, nezmyselný predaj, výsledok sa 

dostavil, takže budeme opätovne rokovať s vlastníkom. Tak ako som avizoval, vlastník má 

niekoľko nehnuteľností, to nám oznámil pri spoločnom rokovaní vedenia mesta s ním. 

Nevedel odhadnúť čas kedy a akým spôsobom bude riešiť túto budovu, tzn., či sa vyberie 

cestou rekonštrukcie alebo ďalšieho odpredaja. Na základe tých prvotných informácií, ktoré 

mal od nás hovoril, že zvažuje aj alternatívu rekonštrukcie na prebudovanie, pre poskytovanie 

nájmu na podnikateľský účel. Takže vyvoláme tieto rokovania opätovne a v záujme toho, aj 

keď tá budova nepatrí nám, aby sa dala do poriadku, je to aj v našom záujme, aby nešpatila 

centrum mesta.  

 


